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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 07.09. 2015  v 

RKD  v Sučanoch 

 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 
kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 16,00 hod. v zasadačke RKD. 

 
P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári Obce a OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  

2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu 
 

 
P o s l a n c i :    
1. Ing. Peter Belica 

2. Mgr. Veronika Ďaďová                         
3. Martin Rybár   

4. Ing. Eva Bencová  
5. JUDr., Mgr. Peter Belica 
6. MUDr. Iveta Trnovská, MPH 

7. Mgr. Róbert Kováč 
8. Jaroslav Makovník   

9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
10. Ing. Ján Jamriška    
11. Ján Adamovský  
 

Ostatní prítomní: 

1.  Daniela Ligačová  -   zapisovateľka 

2. Mgr. Eva Belicová                 -    právnička 
 

Hostia:   

                - viď prezenčná listina 
                                                                                                                                        

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu  
4. Správa o plnení uznesení OcZ 

5. Návrh VZN o určení názvu ulice „Priemyselná“ v priemyselnej zóne 
6. Prevod správy mostov k Prefe a Koradooru na Obec Sučany 

7. Výročná správa  obce Sučany za rok 2014 
8. Správa o fin. plnení rozpočtu obce a ZŠ za I. polrok 2015 a monitorovacia správa 

o plnení programového rozpočtu obce za1. polrok 2015 

9. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2015 
10.  Zámer využitia stavby po jej zakúpení od MZ SR 
11.  Stanovisko k zámeru firmy Farmavet s.r.o 
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12.  Informácia o PHSR 

13.  Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce /poradovník byty, p. Kozáková, p. 
Pavlík, p. Votruba/ 

14.  Správa o činnosti komisií 
15.  Rôzne 
16.  Interpelácie 

17.  Záver 
 

1. O t v o r e n i e   

 

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie 

riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  
Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci 

boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli, 
web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.   
 

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú. 
 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice  

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová 
 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení - Jaroslav Makovník, Mgr. 

Veronika Ďaďová  

Za: 8  (Ing. Peter Belica,  Mgr. Róbert Kováč, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Eva Bencová, 
p. Ján Adamovký, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Iveta Trnovská, MPH,  p. Martin Rybár) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 2 / Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová / 
Neprítomní: 1 / JUDr. Mgr. Peter Belica/ 

 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: MUDr. Iveta Trnovská, Martin Rybár  
 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení – MUDr. Iveta Trnovská, Martin Rybár 

 

Za: 8  (Ing. Ján Jamriška,  p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Jaroslav Makovník, 
Mgr. Róbert Kováč, p. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica ) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 2 / MUDr. Iveta Trnovská, Martin Rybár/ 
Neprítomní:  1 / JUDr.,  Mgr. Peter Belica / 

 

3. S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia.  

Ing. Ján Jamriška požiadal doplniť bod programu a to: Nepovolené stavby v obci Sučany – 
nové objekty vo fa: VAW.  

Prednosta navrhol nahradiť bod č. 8 . Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2015 a zmeniť ho na 
prerokovanie organizačnej štruktúry obce platnej od 1.9.2015 
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Hlasovanie - schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 / JUDr. Mgr. Peter Belica/ 

 
3. Správa o plnení uznesení OcZ 

Prednosta informoval poslancov o plnení uznesení OcZ. Uznesenia sú splnené, uznesenie 

68/2015 sa plní priebežne.  
 

4. Nepovolené stavby – nové objekty vo Fa. VAW  

Ing. Ján Jamriška oboznámil poslancov OcZ so sťažnosťami občanov, ktor í susedia s firmou 
VAW, že sa v objekte firmy robia nepovolené stavebné výkony / bez povolenia obce/ 

p. Hroznárová predniesla svoju sťažnosť, že nemá možnosť stretnutia sa s poslancami, aby 
mohla prezentovať svoju nespokojnosť so stavebnými úpravami, ktoré prebiehajú vo firme 

VAW. Povoleným stavebným konaním bol porušený schválený územný plán obce z roku 
2004, nakoľko v tejto lokalite je povolená IBV a nie priemyselný park, a tieto stavby sú 
výrobné haly. 

P. Mertlová predniesla taktiež svoju sťažnosť, nakoľko im bolo doručené len oznámenie o 
ohlásení drobnej stavby / prekládka oplotenia firmy VAW/ a prebiehajú tam oveľa väčšie 

stavebné úpravy.  
Starosta uviedol, že v roku 1991 nebol ešte schválený územný plán, tento bol schválený až 
v roku 2004 a všetky stavebné povolenia sú v rámci zákona.  

Ing. Húber odpovedal, že toto rozhodnutie robil on a za celým si stojí, je v súlade s územným 
plánom obce. P. Vallo k žiadosti o stavebné povolenie doložil aj všetky potrebné povolenia od 

dozorujúcich orgánov a výstavba montážnej haly je v súlade so zákonom,  nie je to výrobná 
hala ale montážna / robia vývoj a montáž len prototypu robota/ a čo sa týka parkoviska je len 
pre 16 osobných aut a nie pre kamióny.  

P. Martin Rybár, povolenie drobnej stavby pri oprave plota, či bolo dané povolenie aj na 
odkrývku zeminy.  

Ing. Hüber, boli tam pôvodne betónové základy, ktoré bolo potrebné odstrániť a preto došlo aj 
k odkrývke zeminy aj v rámci ochrany prírody.  
P. Hroznárová povedala, že prijateľné riešenie je , že p. Vallo môže podnikať ale 

v priemyselnej zóne a nie v IBV 
P.Mertlová im ide len o parkovisko,  

Občan z pléna predniesol, že priemyselný objekt v IBV nemá čo hľadať, a či doložili aké 
škodlivé výpary vznikajú pri zváraní pod tavidlom.  
P. Ondrej Majtán predniesol sťažnosť, že všetky pozemky v tejto lokalite stratili na cene.  

Ing. Eva Bencová prezentovala, že stavebná komisia dostala všetky materiály od p. 
Hroznárovej aj od p. Húbera a komisia nemôže konať a musí čakať na vyjadrenie obvodného 

stavebného úradu 
 
Hlasovanie - berie na vedomie informácie o problémoch v rámci stavebného konania na 
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stavby ul. Hlavná (VAW) 

 
Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0  

 
5. Návrh VZN o určení názvu ulice „Priemyselná“ v priemyselnej zóne 

Prednosta predniesol návrh na schválenie VZN na určenie názvu „Ulica 

priemyselná“ v priemyselnej zóne, ktorú navrhuje pozmeniť na rozšírenie názvu ulice až po 
firmu ZinkPower s.r.o 

Ing. Eva Bencová informovala poslancov, že daný návrh bol prerokovaný  aj na stavebnej 
komisií a táto s predloženým návrhom súhlasí. 
 

Hlasovanie - schvaľuje predlženie „Ulice priemyselnej“ až k firme ZinkPower s.r.o 

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0  

 
Hlasovanie - schvaľuje VZN o určenie názvu „Ulica priemyselná“ v priemyselnej zóne  

 
Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0  

 
6. Prevod správy mostov k Prefe a Koradooru na Obec Sučany 

Ing. Eva Bencová informovala, že hlavný inžinier stavby D1 Dubná skala-Turany , Ing. 

Zoltán Bodnár prezentoval členom komisie právny názor právneho oddelenia Národnej 
diaľničnej spoločnosti k odmietavému stanovisku Obce prevziať do majetkovej správy  

stavebné objekty SO 218-00 - Most nad diaľnicou v km 9,0604 D1 na prístupovej ceste ( ku 
Prefe) a SO 212-00 - Most nad diaľnicou v km 7,964 D1 na prístupovej ceste (ku Koradooru).  
Podľa stanoviska sú predmetné mosty vyvolanou investíciou a v zmysle cestného zákona je 

obec povinná prevziať ich do svojej správy. V prípade neprevzatia mostov Obcou Sučany ich 
NDS skolauduje, následne bude spravovať do rozhodnutia súdu o určení povinnej osoby. 

Následne bude od Obce Sučany vymáhať vzniknuté náklady spojené so správou mostov.  
Starosta informoval o rokovaniach s NDS o tom, že ak obec prevezme mosty do správy tak je 
dohodnuté, že bude opravená ul. Komenského v celej dĺžke. Taktiež po rokovaniach s Prefou 
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táto si svoj most prevezme a tak sa jedná len o most ku Koradooru. 

Diskusia: Ing. Vladimír Bulej, PhDr., Ing. Peter Belica 
Ing. Vladimír Bulej, PhDr., komisia si žiadala zistiť odhadované náklady na údržbu mostov, 

tieto sú zatiaľ minimálne.  
Ing. Peter Belica podal návrh, že treba zistiť u firmy TURVOD aké má plány, čo sa týka ulice 
Komenského, aby následne po opravách nedošlo znovu k rozkopávkam. 

Starosta odpovedal, že toto sa zisťovalo už v priebehu mesiaca február a firma TURVOD 
nemá v úmysle robiť práce na hlavnom rozvode minimálne nasledujúce dva roky.  

Ing. Peter Belica akú budeme mať záruku na kvalitu prevedenej práce na ul. Komenského , či 
sa to nemôže dať ako podmienka do zmluvy.  
Ing. Eva Bencová v žiadnom prípade to nemôže byť v zmluve. 

Faktická poznámka: Ing. Eva Bencová, že ulica bude vyfrézovaná a bude položená jedna 
vrstva asfaltu, bude nižšia kvalita ale aspoň to bude jednoliata plocha. 

Faktická poznámka: p. Jaroslav Makovník, požiadavka na opravu cesty medzi katolíckym 
kostolom a železničnou.  
Prednosta odpovedal, že bude kolaudácia protihlukovej steny a tento priestor sa bude riešiť 

v tejto súvislosti. 
Faktická poznámka: JUDr. Peter Belica aká je záruka ak sa most prevezme do správy, či bude 

ulica Komenského opravená 
Mgr. Eva Belicová podmieniť podpísanie zmluvy až po oprave ulice, ak nebude opravená 
zrušiť uznesenie OcZ.  

 

Hlasovanie – schvaľuje nadobudnutie stavebného objektu SO-212 Most nad diaľnicou v 

km 7,964 D1 na prístupovej ceste ku Koradooru nachádzajúcej sa v k.ú. Sučany, do 

vlastníctva obce Sučany 

 

 
Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 ( Martin Rybár)  

 
7. Výročná správa obce Sučany za rok 2014 

Prednosta informoval OcZ o výročnej správe za rok 2014 a Správe nezávislého audítora 

k KUZ za rok 2014 a dodatku správy audítora k súladu  výročnej správy. 
Martin Rybár informoval, že komisia bola oboznámená výročnou správou obce za rok 2014, 

správou nezávislého audítora k KUZ za rok 2014  a prílohou správy nezávislého audítora 
k výročnej správe obce  a berie ich na vedomie.  
Diskusia: Ing. Eva Bencová mala pripomienky k niektorým formálnym nepresnostiam vo 

výročnej správe a žiada si niektoré veci rozpísať obšírnejšie. 
 

Hlasovanie - berie na vedomie výročnú správu obce Sučany za rok 2014 
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Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Eva Bencová) 
Neprítomní: 0  

 
Hlasovanie - berie na vedomie Správu nezávislého audítora o overení konsolidovanej 

účtovnej závierky k 31. 12. 2014 obce Sučany  

 
Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0  

 

8. Správa o fin. plnení rozpočtu obce a ZŠ za 1. polrok 2015 a monitorovacia správa 

o plnení programového rozpočtu obce za I. polrok 2015 

 
Prednosta oboznámil poslancov s plnením rozpočtu za I. polrok 2015 a monitorovacou 

správou za I. polrok 2015, všetkým bolo čerpanie preposlané a je to zverejnené aj na web 
stránke.  

Diskusia: p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč 
Martin Rybár oboznámil poslancov, že komisia prerokovala čerpanie a monitorovaciu správu 
a berie ho na vedomie 

Mgr. Róbert Kováč, žiadal vysvetlenie výšku čerpania nákladov na Dom smútku 
a vysvetlenie výšku nákladov na autodopravu.  

Prednosta vysvetlil, že bola robená výmena  kobercov a celková oprava Domu 
smútku/maľovanie, náklady na autodopravu ráta sa s nákladmi na vyradenie auta FIAT.  
Hlasovanie - berie na vedomie 

a/ správu o plnení rozpočtu obce a ZŠ za 1. polrok 2015 

b/ monitorovaciu správu o plnení programového rozpočtu za 1. polrok 2015 

 
Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0  

 

9. Organizačná  štruktúra obce  

Starosta oboznámil poslancov s organizačnou štruktúrou obce platnou od 1.9.2015. Zmena 

nastáva, že zberný dvor prechádza pod kompetencie DHZO a p. Bobčeková okrem sociálnej 
práce sa stáva garantom KC.   
Diskusia: Ing. Eva Bencová obecná polícia v schéme je l náčelník a 3 členovia 
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Starosta, že v schéme sa počet nemení, ale v skutočnosti sú len 1 náčelník a 1 člen. 

 
Hlasovanie – berie na vedomie organizačnú štruktúru 

 
Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Rybár) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Eva Bencová) 
Neprítomní: 0  

 

10. Zámer využitia stavby po jej zakúpení od MZ SR 

Starosta oboznámil poslancov, že bola podpísaná kúpna zmluva s PL na odkúpenie 

nehnuteľného majetku štátu, ale je potrebné prepracovať zmluvu, nakoľko je potrebné určiť 
konkrétny účel využitia verejnoprospešnej stavby, môže to byť na dom sociálnych služieb 
alebo bytový dom. Pri neuskutočnení prestavby na verejnoprospešnú stavbu budeme musieť 

po dvoch rokoch doplatiť sumu do znaleckého posudku. Pri prestavbe na dom sociálnych 
služieb nie je možnosť získať dotáciu od štátu. 

Diskusia: Ing. Vladimír Bulej, PhDr., Martin Rybár, JUDr. Mgr. Peter Belica 
Ing. Vladimír Bulej, PhDr.,či sa nedá začať stavbu, prerobiť časť bytov a pokračovať až oveľa 
neskôr. 

Martin Rybár, požiadavka bola prejednaná aj na ekonomickej komisií odsúhlasilo sa len 
všeobecné znenie a to verejnoprospešná stavba a starosta dostal úlohu zistiť ako je nutné toto 

schváliť. Upozornil na nájomcu v tejto lokalite. 
Prednosta odpovedal, že je tu nájomná zmluva s výpovednou dobou. 
JUDr. Mgr. Peter Belica, navrhol uvedené nehnuteľnosti kúpiť a  uvedený účel odsúhlasiť ako 

verejnoprospešná stavba bytový dom  
 

 Hlasovanie – schvaľuje zámer využitia stavby súpisné číslo 879, par. č. KN-C 1905/2 k.ú. Sučany, 

pavilónu C po zrealizovanej kúpe od Psychiatrickej liečebne Sučany a to na prestavbu 

verejnoprospešnej stavby na bytový dom  

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0  

 

P. Jozef Urban upozornil poslancov na vymletý  tretí pilier mosta až do hĺbky 2,5 m2, je 
v horšom stave ako ostatné dva.  

Starosta musí sa zabezpečiť kontrola mostu, aby nenastali ešte väčšie škody. 
Jaroslav Makovník áno je to pravda, most je poškodený. 

 
11. Stanovisko k zámeru firmy Farmavet s.r.o 

Prednosta predniesol požiadavku firmy Farmavet s.r.o  spočívajúci z rozšírenia chovu kurčiat 

a vybudovania novej haly o pôdorysných rozmerov 110mx24m na parcele č. KN 1386/4 
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katastrálne územie Sučany. Počet chovaných kurčiat by sa zvýšil o 39 000 ks, ale celkový 

počet aj s jestvujúcim stavom nepresiahne 85 000 kusov. Musí byť dodržaná ochranná zóna 
od obytných budov.  

Starosta musí byť dodržaná ochranná zóna, nie je nutné presúvať to ďalej 
 Ing. Eva Bencová stavebná komisia doporučuje stavbu povoliť 
Mgr. Veronika Ďaďová má s chovom týchto kurčiat etický problém , používanie kŕmnych 

zmesí a liekov, čiže týka sa to hlavne mäsa týchto kurčiat 
 

Hlasovanie – schvaľuje zámer firmy Farmavet spočívajúci z rozšírenia chovu kurčiat a 

vybudovania novej haly na parcele č. KN 1386/4 k.ú. Sučany 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský,   Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. Iveta Trnovská, MPH,  Ing. 
Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 1 ( Mgr. Veronika Ďaďová) 
Neprítomní: 0  

 
12. Informácia o PHSR  

Prednosta oboznámil poslancov so zámerom obce vypracovať PHSR, bola zadaná výzva na 

obstaranie na cenové ponuky. Do vypracovania budú zapojené všetky zložky a je to na 
dlhodobejšie riešenie, musí sa vytvoriť zámer kam bude obec smerovať 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 
Hlasovanie - berie na vedomie informáciu o zámere spracovania rozvojového 

dokumentu obce „Program rozvoja obce Sučany na roky 2016 – 2026“  

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0  

 

13.  Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce   /poradovník byty, p. Kozáková, p. 

Pavlík, p. Votruba 

Prednosta oboznámil s požiadavkou schválenia poradovníka náhradníkov užívania nájomných 

bytov na ul. Tehelná nakoľko na minulom zasadnutí sa to opomenulo. 
Diskusia: do diskusie sa nikto nerihlásil 

 

Hlasovanie – schvaľuje poradovník náhradníkovna užívanie nájomných bytov na ul. 

Tehelná 5,7,9,11: 

Trojizbové byty na ul. Tehelná 5, 7, 9, 11 
1. Potoč Peter, Osloboditeľov 4, Sučany  

2. Žuborová Mária, Obchodná 36, Turany 
a 
jednoizbové byty na ul. Tehelná 5, 7,9,11 
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1. Rapan Pavol, Osloboditeľov 3, Sučany 

 

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0  

 

Prednosta predniesol ponuku p. Jozefa Pavlíka z ul. Jilemnickej na vysporiadanie pozemku vo 

výmere 16 m2 pod miestnou komunikáciou. Už dávnejšie sa povedalo, že tieto pozemky sa 
nebudú riešiť a preto je ponuka bezpredmetná.  

Ing. Eva Bencová, takýto názor má aj stavebná komisia.  
Diskusia: Ing. Vladimír Bulej, PhDr., jednalo sa hlavne o neplatenie miestnych daní za tieto 
pozemky 

Starosta odpovedal, že niekedy mala obec úľavy na platenie miestnych daní, hlavne 
obyvatelia ulice Hlavnej, ale po zmene zákona o miestnych daniach sa úľavy môžu poskytnúť 

len v tom prípade ak sa to týka min. 5% obyvateľov a to nie je tento prípad.  
 
Hlasovanie – neschvaľuje  vysporiadanie parciel vo vlastníctve Jozefa Pavlíka, č. KN 

1578/6 o výmere 16 m2, k.ú. Sučany pod miestnou komunikáciou na Ul. Jilemnického. 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová) 

Zdržal sa: 1 JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Neprítomní: 0  

 

Prednosta informoval, že podobná žiadosť je aj od p. Votrubu, jeho žiadosťou sa už OcZ 

zaoberalo a preto sa toto nebude prejednávať. 
Prednosta informoval o žiadosti p. Janky Kozákovej o poskytnutie finančného príspevku na 

rekonštrukciu strechy domu, nakoľko sa na ich dome nachádza pamätná tabuľa spisovateľa 
Ruda Morica.  
Ing. Eva Bencová žiadosť bola prejednaná aj na stavebnej komisii a komisia nedoporučuje 

schváliť príspevok 
Mgr. Veronika Ďaďová kultúrna komisia taktiež nedoporučuje schváliť príspevok. 

 
Hlasovanie – neschvaľuje poskytnutie finančného príspevku na rekonštrukciu domu z 

dôvodu umiestnenia pamätnej tabule spisovateľa Ruda Morica žiadateľovi Janke 

Kozákovej  

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD,  
Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. Iveta Trnovská, MPH,  
Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 1 ( Ján Adamovský) 
Neprítomní: 0  

 
Prednosta predniesol žiadosť Mgr. Aleny Matulovej na výpožičku nebytových priestorov 
v objekte MŠ na zabezpečenie činnosti krúžku výtvarnej výchovy pre deti MŠ. 

Ing. Eva Bencová komisia doporučuje 
 

 Hlasovanie – schvaľuje výpožičku nebytových priestorov v Materskej škole, Hurbanova 

10, Sučany v budove A na prízemí v 1. triede s príslušenstvom  do 30.06.2016 v dobe 1h 

týždenne pre Mgr. Alenu Matulovú, Kpt. Nálepku č. 6, 038 52 Sučany a 

to na zabezpečenie krúžku výtvarnej výchovy pre deti MŠ 

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0  

 

Starosta informoval o žiadosti Stredoslovenskej energetiky – Distribúcia o podpísanie zmluvy 
o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena, nakoľko v oblasti ulice 1. mája chcú 

vybudovať trafostanicu a je tam náš pozemok , asi 50 m2 a chcú ho bezodplatne.  
Obec zase chce od nich, aby nám spravili prekládku stĺpu pri Váhu.  
 

14. Správa o činnosti komisií  

 

Mgr. Veronika Ďaďová predseda kultúrnej komisie podala správu, zhodnotila minulé akcie 
a oboznámila poslancov s akciami, ktoré sa v obci ešte do konca roku budú konať. Predniesla 
návrh na zvýšenie odmeny za písanie do pamätnej knihy obce a navrhla nového kronikára 

obce, taktiež rozoberali či je nutné zhotovenie sochy M. Hodžu. 
Starosta oboznámil poslancov o plánovanej návšteve družobného mesta Fulnek /23. 10.2015/ 

a požiadal poslancov aby sa prihlásili na túto návštevu.  Zhodnotil finančné náklady na 
kultúrne akcie. Taktiež povedal že je potrebné vrátiť sa k zhotoveniu monografie obce, 
potrebné je dopracovať všetky podklady a je potrebné ju konečne vytlačiť.  

Diskusia: Ing. Vladimír Bulej, PhDr., Ing. Eva Bencová 
Ing. Vladimír Bulej, PhDr. Podporuje vydanie monografie. 

Ing. Eva Bencová má pohľadnice obce Sučany aj z minulého storočia a môže ich požičať.  
 

Hlasovanie – schvaľuje komisiu na prípravu monografie Sučian v nasledovnom zložení: 

predseda : Veronika Ďaďová 

členovia : Peter Cabadaj 

Miroslav Miert 

Ing. Eva Bencová 

Bruno Horecký 
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Ferdinand Vrábel 

 
Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 1 ( Ing. Eva Bencová) 
Neprítomní: 0  

 
Hlasovanie – schvaľuje za obecného kronikára PhDr. Evu Holíkovú 

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

Mgr. Veronika Ďaďová informovala aj o koncerte p. Bangu v katolíckom kostole, ktorým sa 
bude konať 6.12.2015. 
Ing. Peter Belica informoval o Vianočnom koncerte Detského orchestra u Seleziánov v Žiline,   

konaného 13.12.2015 v RKD, potrebné je len zabezpečiť dopravu,  iné náklady na koncert 
nebudú.  

Diskusia: JUDr. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská 
JUDr. Peter Belica tlmočil sťažnosť sučianských hudobných skupín, že nie sú pozývaní na 
akcie obce a či sa bude konať Sučiansky ples v roku 2016. 

Ing. Eva Bencová dotaz či sa bude konať aj tento rok Silvester, či bude aj kultúrne vystúpenie 
MUDr. Iveta Trnovská skonštatovala, či je nutné usporiadať koncert p. Banga, ktorý bude 

v katolíckom kostole a pripomenula, že nebola prizvaná na akciu stretnutie so staršími 
občanmi Sučian, ktorú sama navrhla usporiadať. 

 

Hlasovanie - berie na vedomie  

a/ informáciu o zrealizovaných kultúrnych akciách do 31.8.2015 

b/ informáciu o plánovaných kultúrnych aktivitách do konca roku 2015 

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 
Prednosta predniesol návrh dodatku č. 1 k odmeňovaniu poslancov, jedná sa o zmenu 

v odmeňovaní za písanie kroniky a pamätnej knihy. 
Diskusia : do diskusie sa nikto neprihlásil 
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Hlasovanie - dodatok č. 1 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva 

v Sučanoch a ďalších osôb v tomto znení: 

 
 

Dodatok č. 1 

  
k Zásadám odmeňovania 

 
poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších osôb  

 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch v súlade s § 11 ods. 4 písm. k)  v náväznosti na § 25 ods. 9 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje tento 
Dodatok č. 1 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a 
ďalších osôb, a to v nasledovnom znení: 
 

Čl. 1 Predmet dodatku 

 
Mení sa čl. II „Odmeňovanie“ bod 3. „Výška odmien pre účastníkov ZPOZ“ písmeno l) zo 
znenia: 
„osobe, ktorá píše kroniku a pamätnú knihu           3,00 € / jedna strana“ 

na nasledovné znenie: 
„osobe, ktorá píše kroniku             3,00 € / jedna strana“ 

„osobe, ktorá píše pamätnú knihu                       5,00 € / jedna strana“ 
 

Čl. 2 Záverečné ustanovenie 
 

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch sa uznieslo na vydaní tohto dodatku č. 1  k  Zásadám 
odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších osôb na svojom 

zasadnutí dňa 7. 9. 2015 uznesením č. 125/2015.  
 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0  

 

Starosta predniesol návrh na zvýšenie sumy občerstvenia pri konaní zasadnutí komisii a to na 
sumu 5,- € na jedno zasadnutie.  

Ing. Bencová namietla, že navrhovali sumu 1,- € na každého člena komisie.  
Prešiel návrh na sumu 1,- € na každého člena komisie.  

 

Hlasovanie – schvaľuje zmenu bodu č. C10 uznesenie OcZ č. 199/2008 z 17.12.2008 tak, 

že na občerstvenie a činnosť komisie OcZ - 1,- €/na stálych členov a na jedno zasadnutie 

komisie 
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Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, 
Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. Iveta Trnovská, MPH,  

Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Jaroslav Makovník) 

Neprítomní: 0  

 

JUDr. Mgr. Peter Belica podal informáciu o činnosti  komisie na ochranu verejného poriadku. 
Oboznámil poslancov s podanými sťažnosťami občanov. Riešený bol hlavne prípad p. 
Trojáka Jána, ktorý sa rieši v spolupráci so sociálnou komisiou. 

 MUDr. Iveta Trnovská informovala o práci sociálnej komisie, doplnila informácie ohľadom p. 
Jána Trojáka, na podnet DD v Martine  je podaný návrh na súdny zákaz návštev detí.  

Podala návrh na nového člena sociálnej komisie a to MUDr. Janu Plevkovú, PhD. 
Diskusia: Ing. Eva Bencová 
Ing. Eva Bencová odporúča schváliť nového člena 

 
Hlasovanie – schvaľuje nového člena sociálnej komisie – MUDr. Jana Plevková, PhD. 

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

 Ing. Eva Bencová podala informáciu o činnosti stavebnej komisie, bude sa meniť územný 
plán, preberali zmenu na ul. Fučíkovej, prehodnotia potreby opravy ulíc a chodníkov. 

 
Martin Rybár zhodnotil činnosť ekonomickej komisie a hlavne pripomenul ostatným 
komisiám posielať zápisnice načas, aby sa mohli finančné požiadavky prerokovať 

v ekonomickej komisii.  
 

15. Rôzne 

 

Starosta sa vrátil k podpisu zmluvy s SSE – Distribúcia, odsúhlasilo sa podpísanie zmluvy 

odplatne a bude sa vyjednávať o zmene v závislosti na prekládku stĺpu.  
 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 
 

Hlasovanie – schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena so spoločnosťou Stredoslovenská Energetika -  Distribúcia, a. s. na pozemok p. 

č. 1972 k. u. Sučany za odplatu vo výške podľa znaleckého posudku.  

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 
p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
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Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 
Starosta oboznámil poslancov o výbere firmy na opravu verejného osvetlenia cez elektronické 

trhovisko, skonštatoval, že sa prihlásila iba jedna firma.  
JUDr. Peter Belica prezentoval sťažnosť obyvateľov na hlučnosť priechodu na železničnom 

priecestí pri Koradoore. Na uvedenom priecestí sa podvaly menili asi pre pol rokom, 
prednosta to stále urguje, nemáme možnosť túto vec ovplyvniť.  
Starosta informoval, že na web stránke NDS je formulár na ktorom môže každý občan podať 

sťažnosť na hlučnosť, ktorá vznikla výstavbou diaľnice.  
Jaroslav Makovník ako sa pokračuje v opravách a údržbe novo kúpených domov. 

Mgr. Veronika Ďaďová , sťažnosť p. Knapku na veľkú prašnosť zberného dvora. 
Prednosta odpovedal, že sa častejšie vyváža odpad a pracovníci dostali pokyn na kropenie, 
aby sa znížila prašnosť. 

MUDr. Iveta Trnovská oboznámila poslancov, že je nový zákon podľa ktorého školy budú 
dostávať príspevok na lyžiarsky výcvik a na školu v prírode, nebude nutné toto riešiť cez 

dávky v hmotnej núdzi v obci.  
Ing. Eva Bencová podala informáciu, že spolok Živena bude vydávať kalendár s prácami deti 
z akcie “Sučany očami detí“, obec ak chce môže prispieť. Požiadavka na posielanie hlásení 

hasičov aj jednotlivým členom komisie životného prostredia. A napísať aj koľko ľudí s ním 
pracuje – VPP. 

 
Hlasovanie – schválenie denné hlásenie DHZO sa budú posielať aj členom stavebnej 

komisie a súčasťou hlásenia bude aj počet pracovníkov na  aktivačných prácach 

 
Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, 

p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 
p. Hroznárová prezentovala svoju sťažnosť na nefunkčnosť webovej stránky a taktiež na 
rušenie nočného kľudu pred penziónom Esprit. Povedala, že sú ohrození na živote 

návštevníkmi tejto herne, taktiež im rozbíjajú fľaše pred domom.  
Prednosta povedal, že sa príjmu opatrenia, aby sa to riešilo. Starosta uviedol, že obecná 

polícia sprísni hliadky v tejto oblasti na obdobie hlavne po polnoci, obecná polícia dostane 
príkaz na zmenu pracovnej doby a bude uvedený úsek okolo polnoci monitorovať..  
JUDr. Peter Belica obec má prijaté VZN, kde je riešené rušenie nočného pokoja. 

Ing. Vladimír Bulej, PhDr. -  či je rušenie nočného pokoja každý deň. 
P. Hroznárová, že presne nesleduje, ale volajú štátnu políciu veľmi často.  

Mgr. Róbert Kováč, problém môže byť aj v čerpacej stanici, ktorá je otvorená 24-hodín. 
 

7. Interpelácie 
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Interpelácie – neboli 

 
8. Záver  

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť 
a zasadnutie  OZ ukončil. 
 

Daniela Ligačová 

zapisovateľka          

 
Overovatelia zápisnice:  
 

                                                   ..........................................            ........................................ 
                                                MUDr. Iveta Trnovská, MPH                  Martin Rybár 

 
 
  ....................................                                                          ....................................... 

    Mgr. Vladimír Olbert                                                    Ing. Vladimír Plžik 

        prednosta OcÚ                                                                                   starosta obce 

 
 
 

 


